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Rada Gminy Masłów 

 

 

Protokół nr LXV  

Sesja w dniu 30 listopada 2023 

  

Obrady rozpoczęto 30 listopada 2023 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 11:35 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Stanisław Doleziński 

2. Marek Łukasz Dudzik 

3. Mateusz Jan Fąfara 

4. Ryszard Jan Filipowicz 

5. Wojciech Haba 

6. Bernarda Komorowska 

7. Małgorzata Kozubek 

8. Tomasz Ksel 

9. Andrzej Kułak 

10. Artur Maciej Lis 

11. Janusz Obara 

12. Andrzej Pedrycz 

13. Zenon Adam Pedrycz 

14. Ryszard Piotr Szymczuch 

15. Piotr Władysław Zegadło 

 

 

1. Otwarcie posiedzenia 

Przewodniczący Piotr Władysław Zegadło otworzył LXV sesję Rady Gminy Masłów. 

Stosownie do art. 20 ustęp 1 ustawy o samorządzie gminnym, Przewodniczący Rady Gminy 

Masłów Piotr Zegadło przywitał radnych, Wójta Gminy, Zastępcę Wójta Gminy, Skarbnika 

Gminy, Sekretarza Gminy, sołtysów, pracowników urzędu, uczestniczących gości oraz 

wszystkich oglądających transmisję.  

 

2. Stwierdzenie quorum 

Przewodniczący Rady poinformował, że w dzisiejszych obradach uczestniczy 14 radnych, co 

jest podstawą do podejmowania prawomocnych uchwał. Lista obecności (wygenerowana na 

podstawie systemu informatycznego esesja) stanowi załącznik niniejszego protokołu. 

 

3. Przyjęcie porządku obrad 

Radny Ryszard Piotr Szymczuch zgłosił wniosek o zmianę kolejności w porządku obrad 

polegającą na omawianiu punktu 7t – projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy najmu części nieruchomości zabudowanej budynkiem Szkoły Podstawowej  
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w Mąchocicach – Scholastereii im. Stefana Żeromskiego jako pierwszego w bloku projektów 

uchwał. Radny uzasadnił swój wniosek prośbą pani dyrektor szkoły, która musi opuścić obrady 

z uwagi na inne obowiązki zawodowe. 

Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do głosowania zaproponowanej zmiany. 

Głosowano wniosek w sprawie: zmiana kolejności porządku obrad - 7t jako pierwszy 

podpunkt.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz 

Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław 

Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Bernarda Komorowska 

Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania porządku obrad wraz ze zmianą.  

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad ze zmianą. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz 

Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław 

Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Bernarda Komorowska 

 

4. Przyjęcie protokołu Nr LXIII i LXIV z poprzednich sesji 

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Władysław Zegadło poinformował, że do Biura 

Rady Gminy nie wpłynął wniosek o zmianę treści protokołów z poprzednich sesji i przystąpił 

do głosowania w tym punkcie. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu Nr LXIII z poprzedniej sesji.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz 

Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław 

Zegadło 
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NIEOBECNI (1) 

Bernarda Komorowska 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu Nr LXIV z nadzwyczajnej sesji.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz 

Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław 

Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Bernarda Komorowska 

 

5. Sprawozdanie Wójta z pracy Wójta i urzędu gminy w okresie między sesjami 

Materiał radni otrzymali w statutowym terminie i stanowi załącznik protokołu. Wójt Gminy 

Masłów Tomasz Lato przedstawił najważniejsze informacje zawarte w sprawozdaniu. 

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Władysław Zegadło otworzył dyskusję.  

Radna Małgorzata Kozubek zwróciła się z pytaniem dotyczącym drogi przy kaplicy w Woli 

Kopcowej, czy w przyszłości droga ta będzie łączyć ul. Świętokrzyską z ul. Wspólną.  

W odpowiedzi wójt gminy wyjaśnił, że jest to droga wewnętrzna, umożliwiająca dojazd do 

szkoły i nie jest planowana pod drogę publiczną.  

W związku z brakiem kolejnych głosów w tym punkcie, sprawozdanie uznaje się za przyjęte.  

 

6. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Masłów za rok szkolny 

2022/2023 

Przewodniczący Rady Gminy przywitał dyrektorów szkół, obecnych na sesji.  

Kierownik Centrum Usług Wspólnych Anna Kowalczyk przedstawiła obszerną informację 

stanowiącą załącznik protokołu.  

Radny Wojciech Haba podziękował pani kierownik za obszerną informację, do której nie ma 

uwag. Komisja Oświaty, Kultury, Pomoc Społecznej i Promocji Gminy również nie miała uwag 

do przedstawionej informacji. 

Wójt Gminy Tomasz Lato podziękował dyrektorom za podjęte działania i sprawne kierowanie 

jednostkami. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Władysław Zegadło dodał, że również jest 

usatysfakcjonowany przedstawioną informacją i podziękował za współpracę dyrektorom i pani 

kierownik.  

Wobec braku kolejnych zgłoszeń, Przewodniczący Rady poinformował że przedstawiona 

informacja została przyjęta.  
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7. Projekt uchwały: 

a) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu części nieruchomości 

zabudowanej budynkiem Szkoły Podstawowej w Mąchocicach - Scholasterii im. Stefana 

Żeromskiego 

Kierownik referatu RGKiOŚ Anna Kucmin przedstawiła projekt uchwały.  

Nie zgłoszono uwag w tym punkcie. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami Rolnictwa zaopiniowała 

pozytywnie omawiany projekt. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz 

Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław 

Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Bernarda Komorowska 

Uchwała nr LXV/645/2023 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu 

części nieruchomości zabudowanej budynkiem Szkoły Podstawowej w Mąchocicach – 

Scholasterii im. Stefana Żeromskiego została podjęta. 

 

Obrady opuścił radny Ryszard Filipowicz. 

 

b) w sprawie przyjęcia "Planu Zrównoważonej Mobilności Miejskiej dla Kielc  

i Kieleckiego Obszaru Funkcjonalnego" 

Kierownik referatu Promocji i Rozwoju Gminy Agnieszka Borycka poinformowała, że w dniu 

dzisiejszym finalizujemy sprawę opracowania Planu Zrównoważonej Mobilności Miejskiej dla 

Kielc i Kieleckiego Obszaru Funkcjonalnego, którego częścią jest gmina. Realizacja tego 

opracowania została zlecona Miastu Kielce.  

W sesji uczestniczą: pan Wiktor Wlazły i pan Michał Żuławiński – przedstawiciele firmy VIA 

VISTULA z Krakowa, która opracowała przedłożony plan.  

Pan Wiktor Wlazły szczegółowo przedstawił Plan Zrównoważonej Mobilności Miejskiej dla 

Kielc i Kieleckiego Obszaru Funkcjonalnego, stanowiący załącznik do projektu uchwały. 

Radny Ryszard Piotr Szymczuch odniósł się do przedstawionych w dokumencie statystyk 

wypadków z udziałem pieszych i rowerzystów, z okresu czterech lat. Wiadomo, że do 2022 

roku tendencja jest malejąca, w późniejszym okresie ta tendencja jest wzrostowa, czego brakuje 

w dokumencie.  

Pan Wiktor Wlazły wyjaśnił jakimi danymi dysponował zespół podczas tworzenia tego 

dokumentu. 

Radny Szymczuch dodał, że uzupełnienie tej informacji obrazowałoby faktyczny stan  

i jednoznacznie wskazywałoby, że wprowadzony przepis był błędem.  
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Radny Tomasz Ksel zabrał głos przedstawiając swoje wątpliwości w zakresie przedstawionego 

dokumentu. Radny dodał, że nie zapoznał się wnikliwie z obszernym dokumentem z uwagi na 

brak znajomości branży i użyte w dokumencie skróty branżowe. Wątpliwości radnego budzi 

remarszrutyzacja, którą łatwiej będzie wprowadzić na terenie miasta Kielce. Natomiast biorąc 

pod uwagę teren gminy i miejscowości oddalone od centrum wątpliwości budzi skracanie linii 

i lokalizacja centrów przesiadkowych, ich budowa i późniejsze utrzymanie. Radny zwrócił 

również uwagę na koszty tych działań oraz podnoszenie opłat. Radny zwrócił także uwagę na 

zawarte w dokumencie zapisy dotyczące budowy wschodniej obwodnicy Kielc, która jest 

przedmiotem dalszej części porządku obrad. Głosowanie za planem zrównoważonej 

mobilności, który zawiera pewne zapisy dotyczące realizacji wschodniej obwodnicy, zdaniem 

radnego kłóci się z późniejszym podejmowaniem uchwały wyrażającej sprzeciw wobec 

zaproponowanej koncepcji tej inwestycji. Duża ilość obaw wynikających z tego dokumentu 

zdaniem radnego niesie ze sobą konsekwencje wkluczenia niektórych miejsc, do których 

obecnie transport jest zapewniony.  

Pan Wlazły szczegółowo wyjaśnił zakres prac przedstawionego dokumentu i przyjęte w nim 

założenia oraz omówił wysokość kosztów. W dokumencie przyjęty został scenariusz BA, który 

zakłada realizację zadania zgodnie z przedstawionym zakresem.   

Radny Ksel ponownie zabrał głos, poruszając kwestie dostosowania infrastruktury 

samorządów, gdzie po części gminy powinny dążyć do elektro mobilności pojazdów. Gmina 

nie ma spółki komunalnej, na którą mogłaby pozyskać środki zewnętrzne na  zakup tego 

sprzętu. Radny obawia się, że realizacja tego zadania będzie poprzez wymuszenie tego na 

firmie świadczącej usługi dla gminy, co podniesie wysokość opłat za śmieci.   

Pan Wlazły wyjaśnił, że wskaźniki nie odnoszą się do poszczególnych gmin indywidualnie. 

Zapisy pozwalają na zakup śmieciarek elektrycznych np. przez miasto Kielce, jeśli będzie 

zainteresowane takim rozwiązaniem.  

Radny Ksel poruszył także kwestie centrów przesiadkowych, które są wymienione we 

wszystkich samorządach, ale jest też wzmianka o centrach przesiadkowych na granicach. Czy 

daje to możliwość przesunięcia tych inwestycji na tereny samorządów.  

Pan Wiktor Wlazły wyjaśnił możliwości realizacji tego zapisu. 

Radny Szymczuch ponownie zabrał głos z pytaniem jaka liczba osób wzięła udział  

w konsultacjach.  

Pan Wlazły wyjaśnił, że nie ma przy sobie takiej informacji. Jednak konsultacje 

przeprowadzane były na różnych etapach działań (3 krotnie).  

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Władysław Zegadło dodał, że nie sam dokument 

był konsultowany, tylko zakres prac zawarty w tym dokumencie. 

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato podziękował za przedstawienie tego obszernego 

dokumentu, który był również wielokrotnie przedstawiany przedstawicielom KOF, na różnych 

etapach opracowania. Gmina Masłów jest integralną częścią z miastem Kielce i chcemy 

wspólnie tworzyć środowisko przyjazne mieszkańcom. 

Brak kolejnych głosów w dyskusji. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja do spraw Inwestycji zaopiniowała pozytywnie omawiany projekt. 

Przewodniczący Rady poprosił o ponowne potwierdzenie quorum i przystąpił do głosowania w 

tym punkcie. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJE SIĘ : 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Wojciech Haba, Małgorzata Kozubek, Andrzej 

Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Piotr 

Władysław Zegadło 

PRZECIW (2) 

Tomasz Ksel, Ryszard Piotr Szymczuch 

WSTRZYMUJE SIĘ (1) 

Mateusz Jan Fąfara 

NIEOBECNI (2) 

Ryszard Jan Filipowicz, Bernarda Komorowska 

Uchwała nr LXV/646/2023 w sprawie przyjęcia "Planu Zrównoważonej Mobilności Miejskiej 

dla Kielc i Kieleckiego Obszaru Funkcjonalnego" została przyjęta. 

 

c) w sprawie przystąpienia Gminy Masłów do realizacji Programu „Asystent osobisty 

osoby z niepełnosprawnością” dla Jednostek Samorządu Terytorialnego – edycja 2024 

Aneta Kułak Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej przedstawiła projekt uchwały. 

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy zaopiniowała pozytywnie 

omawiany projekt. 

Chwilowo obrady opuścił Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Władysław Zegadło.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Wojciech Haba, Małgorzata 

Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, 

Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch 

NIEOBECNI (3) 

Ryszard Jan Filipowicz, Bernarda Komorowska, Piotr Władysław Zegadło 

Uchwała nr LXV/647/2023 w sprawie przystąpienia Gminy Masłów do realizacji Programu 

„Asystent osobisty osoby z niepełnosprawnością” dla Jednostek Samorządu Terytorialnego – 

edycja 2024 została podjęta. 

Przewodniczący Rady Gminy Masłów wrócił do sali obrad.  

 

d) w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do świadczenia 

pieniężnego z pomocy społecznej w formie zasiłku celowego na zakup posiłku i żywności 

dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na 

lata 2024-2028 

Kierownik GOPS Aneta Kułak przedstawiła projekt uchwały.  

Nie zgłoszono uwag w tym punkcie. 
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Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy zaopiniowała pozytywnie 

omawiany projekt. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Wojciech Haba, Małgorzata 

Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, 

Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

NIEOBECNI (2) 

Ryszard Jan Filipowicz, Bernarda Komorowska 

Uchwała nr LXV/648/2023 w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego 

do świadczenia pieniężnego z pomocy społecznej w formie zasiłku celowego na zakup posiłku 

i żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” 

na lata 2024-2028 została przyjęta. 

 

e) w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku, 

albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych 

wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028 

Kierownik GOPS Aneta Kułak omówiła projekt uchwały.  

Nie zgłoszono uwag w tym punkcie. 

Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy zaopiniowała pozytywnie 

omawiany projekt. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Wojciech Haba, Małgorzata 

Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, 

Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

NIEOBECNI (2) 

Ryszard Jan Filipowicz, Bernarda Komorowska 

Uchwała nr LXV/649/2023 w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie 

dożywiania w formie posiłku, albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów 

żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole  

i w domu” na lata 2024-2028 została podjęta.  

 

f) w sprawie ustanowienia wieloletniego gminnego programu osłonowego „Posiłek  

w szkole i w domu” na lata 2024-2028 

Aneta Kułak Kierownik GOPS przedstawiła projekt uchwały.  

Nie zgłoszono uwag w tym punkcie. 

Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 



Strona 8 z 17 

 

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy zaopiniowała pozytywnie 

omawiany projekt. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Wojciech Haba, Małgorzata 

Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, 

Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

NIEOBECNI (2) 

Ryszard Jan Filipowicz, Bernarda Komorowska 

Uchwała nr LXV/650/2023 w sprawie ustanowienia wieloletniego gminnego programu 

osłonowego „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028 została przyjęta. 

 

g) w sprawie uchwalenia Rocznego Programu Współpracy Gminy Masłów  

z Organizacjami Pozarządowymi oraz podmiotami określonymi w art. 3 ust. 3 ustawy  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2024 rok 

Zastępca Wójta Gminy Masłów Monika Dolezińska-Włodarczyk omówiła projekt uchwały. 

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy zaopiniowała pozytywnie 

omawiany projekt. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Wojciech Haba, Małgorzata 

Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, 

Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

NIEOBECNI (2) 

Ryszard Jan Filipowicz, Bernarda Komorowska 

Uchwała nr LXV/651/2023 w sprawie uchwalenia Rocznego Programu Współpracy Gminy 

Masłów z Organizacjami Pozarządowymi oraz podmiotami określonymi w art. 3 ust. 3 ustawy 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2024 rok została podjęta. 

 

h) w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na 2024 rok 

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato tytułem wstępu poinformował, że proponuje pozostawienie 

stawek podatku od nieruchomości na niezmienionym poziomie.  

Skarbnik Gminy Masłów Robert Szechnicki przedstawił projekt uchwały. 

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie oceniła projekt uchwały. 

Chwilowo obrady opuścił radny Marek Łukasz Dudzik.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
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Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Stanisław Doleziński, Mateusz Jan Fąfara, Wojciech Haba, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, 

Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, 

Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

NIEOBECNI (3) 

Marek Łukasz Dudzik, Ryszard Jan Filipowicz, Bernarda Komorowska 

Uchwała nr LXV/652/2023 w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku 

rolnego na 2024 rok została podjęta. 

 

i) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2024 rok 

Skarbnik Gminy Masłów Robert Szechnicki szczegółowo przedstawił projekt uchwały. 

Radny Marek Łukasz Dudzik wrócił do sali obrad. 

W dyskusji, radny Tomasz Ksel zabrał głos dziękując za decyzję zamrożenia podatków. Radny 

dodał, że ma nadzieję, że nie jest to decyzja wynikająca ze zbliżających się wyborów 

samorządowych.   

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato odpowiedział, że odkąd pełni funkcję wójta gminy Masłów 

corocznie pochyla się nad analizą uchwał podatkowych. Dowodem na to może być fakt, że to 

nie pierwszy rok, kiedy podatki pozostają na niezmienionym poziomie. W okresie minionych 

9 lat, (bo dotyczy to dwóch kadencji), o ile dobrze wójt pamięta to cztery czy pięć lat stawki 

podatku nie były podnoszone. Wójt podkreślił, że od początku stara się roztropnie i z pełną  

i usystematyzowaną wiedzą podchodzić do tych kwestii. Po wnikliwej analizie, wspólnie ze 

Skarbnikiem, wójt podkreślił, ze ta decyzja nie wpłynie na zahamowanie rozwoju samorządu.   

Skarbnik Gminy Masłów dodał, że głównym czynnikiem wpływającym na tę decyzję jest 

znaczny wzrost udziału gminy w podatkach dochodowych osób fizycznych i prawnych.    

Radny Zenon Adam Pedrycz zgodził się z przedmówcą – radnym Kselem i przypomniał, że już  

w ubiegłym roku radny był zdania, że stawki podatku nie powinny być podnoszone. 

Podnoszone obawy wynikające ze zmian systemu podatkowego się nie sprawdziły, co 

potwierdził pan Skarbnik.  

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Władysław Zegadło dodał, że takich decyzji 

zarówno mieszkańcy jak i radni oczekiwali, dlatego cieszy się z przedstawionego projektu 

uchwały.  

Ad vocem, radny Ksel odniósł się do wypowiedzi Skarbnika wyjaśniając, że jego zdaniem rok 

temu sytuacja finansowa gminy wyglądał lepiej niż wygląda teraz czy w perspektywie 

przyszłego roku.  

Nie zgłoszono kolejnych uwag w tym punkcie. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie oceniła projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Wojciech Haba, Małgorzata 

Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, 

Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 
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NIEOBECNI (2) 

Ryszard Jan Filipowicz, Bernarda Komorowska 

Uchwała nr LXV/653/2023 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości na 2024 rok została przyjęta. 

 

j) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2024 

rok 

Skarbnik Gminy Masłów Robert Szechnicki przedstawił projekt uchwały. 

Brak zgłoszeń do dyskusji. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie oceniła projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Wojciech Haba, Małgorzata 

Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, 

Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

NIEOBECNI (2) 

Ryszard Jan Filipowicz, Bernarda Komorowska 

Uchwała nr LXV/654/2023 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych na 2024 rok została podjęta. 

 

k) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Skarbnik Gminy Masłów Robert Szechnicki omówił projekt uchwały. 

Brak zgłoszeń do dyskusji. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie oceniła projekt uchwały. 

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami Rolnictwa zaopiniowała 

pozytywnie omawiany projekt. 

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Komisja do spraw Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Wojciech Haba, Małgorzata 

Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, 

Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

NIEOBECNI (2) 

Ryszard Jan Filipowicz, Bernarda Komorowska 

Uchwała nr LXV/655/2023 w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy została podjęta. 

 

l) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2023 – 

2029 
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Skarbnik Gminy Masłów Robert Szechnicki omówił projekt uchwały. 

Brak zgłoszeń do dyskusji. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie oceniła projekt uchwały. 

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami Rolnictwa zaopiniowała 

pozytywnie omawiany projekt. 

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Komisja do spraw Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Wojciech Haba, Małgorzata 

Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, 

Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

NIEOBECNI (2) 

Ryszard Jan Filipowicz, Bernarda Komorowska 

Uchwała nr LXV/656/2023 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Masłów na lata 2023 – 2029 została przyjęta. 

 

m) w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 28 września 2023 roku 

Przewodniczący Komisji do spraw skarg, wniosków i petycji odczytał stanowisko Komisji. 

Brak głosów w dyskusji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Wojciech Haba, Małgorzata 

Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, 

Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

NIEOBECNI (2) 

Ryszard Jan Filipowicz, Bernarda Komorowska 

Uchwała nr LXV/657/2023 w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 28 września 2023 roku 

została przyjęta. 

 

n) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie 

publicznego transportu zbiorowego o charakterze użyteczności publicznej na terenie 

Gminy Masłów 

Sekretarz Gminy Masłów Zbigniew Zagdański omówił projekt uchwały. 

Radny Tomasz Ksel zapytał ile było zgłoszeń ze strony mieszkańców w kwestii interwencji.  

W odpowiedzi Sekretarz Gminy Masłów Zbigniew Zagdański wyjaśnił, że nie prowadzi się 

takiego rejestru. Zgłoszenia są kierowane bezpośrednio do pracownika i na tej podstawie jest 

wystosowane zapytanie do przewoźnika z prośbą o odniesienie się do danego przypadku.  
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Radny Ksel poprosił, by w przyszłości to odnotowywać, tak aby był jakiś punkt odniesienia. 

Radny dodał, że kwestie poruszane na komisji dotyczące kontroli faktycznie się potwierdziły, 

w poprzednim roku było ich  8-9, w tym roku – 27. Jednak to nie rozwiewa wątpliwości, które 

radny poruszał na komisji. Jest jeden pracownik, który przeprowadza kontrole i robi to  

w godzinach pracy. Z informacji, jakie ma radny – większość sytuacji niezgodnych z rozkładem 

jazdy odbywa się we wczesnych godzinach porannych, w godzinach nocnych oraz w weekendy. 

Radny zaapelował o wprowadzenie zapisów do umowy, które będą w interesie mieszkańca  

i urzędu gminy.  

Sekretarz Gminy Masłów w odpowiedzi wyjaśnił, że jest możliwe aby kontrole odbywały się 

poza godzinami pracy urzędu. Sekretarz dodał, że kary dla przewoźnika wręcz drakońskie, bo 

za nieświadczenie usługi jest jednorazowo 1.500,00 zł. Sekretarz zadeklarował, że przy 

opracowaniu nowej umowy weźmie pod uwagę sugestie radnego. 

Radny Wojciech Haba poprosił o przedłużenie w przyszłości kursu do pętli zlokalizowanej na 

drodze gminnej w Barczy.  

Sekretarz Gminy Masłów potwierdził, że w przyszłości ta kwestia będzie wzięta pod uwagę. 

Jednak pewne cechy tych usług nie mogą być zmienione na tym etapie postępowania.   

Przewodniczący Rady Gminy Masłów zapytał czy jest ryzyko, że gmina nie otrzyma 

dofinansowania na to zadanie, bo jak wiadomo korzystamy ze środków zewnętrznych.   

Wójt Gminy Masłów wyjaśnił, że jest to konkurs, na który składamy wniosek i decyzja jest po 

stronie Wojewody. Wójt podkreślił, ze umowę podpisujemy po uzyskaniu środków więc na 

najbliższy rok środki mamy zapewnione.  

Brak kolejnych zgłoszeń do dyskusji. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja do spraw Inwestycji pozytywnie oceniła projekt. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Wojciech Haba, Małgorzata 

Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, 

Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

NIEOBECNI (2) 

Ryszard Jan Filipowicz, Bernarda Komorowska 

Uchwała nr LXV/658/2023 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie 

usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego o charakterze użyteczności publicznej na 

terenie Gminy Masłów została przyjęta. 

 

o) w sprawie wstępnej lokalizacji przystanku komunikacyjnego na terenie Gminy Masłów 

Zbigniew Zagdański – Sekretarz Gminy Masłów przedstawił projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag w tym punkcie. 

Komisja do spraw Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
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ZA (13) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Wojciech Haba, Małgorzata 

Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, 

Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

NIEOBECNI (2) 

Ryszard Jan Filipowicz, Bernarda Komorowska 

Uchwała nr LXV/659/2023 w sprawie wstępnej lokalizacji przystanku komunikacyjnego na 

terenie Gminy Masłów została podjęta. 

 

p) w sprawie przekazania do nieodpłatnego używania odcinka sieci wodociągowej w Woli 

Kopcowej w ul. Polnej w kierunku ul. Jeziorkowej, gm. Masłów 

Sekretarz Gminy Masłów Zbigniew Zagdański omówił projekt uchwały.  

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja Budżetu  Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja do spraw Inwestycji pozytywnie oceniła projekt. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Wojciech Haba, Małgorzata 

Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, 

Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

NIEOBECNI (2) 

Ryszard Jan Filipowicz, Bernarda Komorowska 

Uchwała nr LXV/660/2023 w sprawie przekazania do nieodpłatnego używania odcinka sieci 

wodociągowej w Woli Kopcowej w ul. Polnej w kierunku ul. Jeziorkowej, gm. Masłów została 

przyjęta. 

 

r) w sprawie przekazania do nieodpłatnego używania odcinka sieci kanalizacji sanitarnej 

w Woli Kopcowej w ul. Polnej w kierunku ul. Jeziorkowej, gm. Masłów 

Sekretarz Gminy Masłów Zbigniew Zagdański omówił projekt uchwały.  

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja Budżetu  Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja do spraw Inwestycji pozytywnie oceniła projekt. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Wojciech Haba, Małgorzata 

Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, 

Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

NIEOBECNI (2) 

Ryszard Jan Filipowicz, Bernarda Komorowska 
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Uchwała nr LXV/661/2023 w sprawie przekazania do nieodpłatnego używania odcinka sieci 

kanalizacji sanitarnej w Woli Kopcowej w ul. Polnej w kierunku ul. Jeziorkowej, gm. Masłów 

została przyjęta. 

 

s) w sprawie nadania nazwy ulicy w obrębie Domaszowice, gmina Masłów 

Kierownik referatu Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Anna Kucmin 

przedstawiła projekt uchwały.  

Nie zgłoszono uwag w tym punkcie. 

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami Rolnictwa zaopiniowała 

pozytywnie omawiany projekt. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Wojciech Haba, Małgorzata 

Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, 

Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

NIEOBECNI (2) 

Ryszard Jan Filipowicz, Bernarda Komorowska 

Uchwała nr LXV/662/2023 w sprawie nadania nazwy ulicy w obrębie Domaszowice, gmina 

Masłów została podjęta. 

 

t) w sprawie nadania nazwy ulicy w obrębie Wola Kopcowa, gmina Masłów 

Projekt omówiła Anna Kucmin – Kierownik referatu RGKiOŚ. 

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami Rolnictwa zaopiniowała 

pozytywnie omawiany projekt. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Wojciech Haba, Małgorzata 

Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, 

Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

NIEOBECNI (2) 

Ryszard Jan Filipowicz, Bernarda Komorowska 

Uchwała nr LXV/663/2023 w sprawie nadania nazwy ulicy w obrębie Wola Kopcowa, gmina 

Masłów została przyjęta. 

 

u) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowych stanowiących 

własność Gminy Masłów, położonych w obrębie Barcza 

Kierownik RGKIOŚ Anna Kucmin przedstawiła projekt uchwały. 

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami Rolnictwa zaopiniowała 

pozytywnie omawiany projekt. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Wojciech Haba, Małgorzata 

Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, 

Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

NIEOBECNI (2) 

Ryszard Jan Filipowicz, Bernarda Komorowska 

Uchwała nr LXV/664/2023 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowych 

stanowiących własność Gminy Masłów, położonych w obrębie Barcza została podjęta. 

 

w) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym nieruchomości 

gruntowych stanowiących własność Gminy Masłów, położonych w obrębie Barcza 

Kierownik RGKIOŚ Anna Kucmin przedstawiła projekt uchwały. 

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami Rolnictwa zaopiniowała 

pozytywnie omawiany projekt. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Wojciech Haba, Małgorzata 

Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, 

Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

NIEOBECNI (2) 

Ryszard Jan Filipowicz, Bernarda Komorowska 

Uchwała nr LXV/665/2023 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie 

bezprzetargowym nieruchomości gruntowych stanowiących własność Gminy Masłów, 

położonych w obrębie Barcza została przyjęta. 

 

x) w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników 

OSP 

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato poinformował, że zaproponowane stawki zostały ustalone 

podczas posiedzenia Zarządu Gminnego OSP.  

Paweł Górniak – Komendant gminny OSP omówił projekt uchwały.  

Brak głosów w dyskusji.  

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego zaopiniowała pozytywnie omawiany projekt 

uchwały.  

Wyniki głosowania 
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ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Wojciech Haba, Małgorzata 

Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, 

Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

NIEOBECNI (2) 

Ryszard Jan Filipowicz, Bernarda Komorowska 

Uchwała nr LXV/666/2023 w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 

strażaków ratowników OSP została podjęta. 

 

y) w sprawie wyrażenia sprzeciwu wobec propozycji przebiegu wschodniej obwodnicy 

Kielc 

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Władysław Zegadło wyjaśnił powody złożenia 

projektu uchwały przez grupę radnych.  

Radny Tomasz Ksel podziękował Przewodniczącemu za przedstawienie uchwały i inicjatorom 

za jej wniesienie pod obrady. Radny dodał, że jego zdaniem powinniśmy się w każdy możliwy 

sposób sprzeciwiać tym wariantom. Dlatego należało również odrzucić uchwałę w sprawie 

Planu Zrównoważonej Mobilności, aby pokazać zdecydowany sprzeciw proponowanym 

rozwiązaniom. Mogliśmy pokazać nasz sprzeciw, nie blokując tym samym żadnych inwestycji. 

Dokument mogliśmy przyjąć za tydzień czy za miesiąc.   

Radny Ryszard Piotr Szymczuch zabrał głos informując, że również jest za tym, by stanowczo 

sprzeciwiać się przedstawionym wariantom wschodniej obwodnicy. W chwili obecnej są to trzy 

warianty, ale mogą powstać kolejne. Mieszkańcy Domaszowic są w patowej sytuacji, bo nie 

wiedzą czy inwestować w swoje domy, nieruchomości, czy szykować się do wysiedlenia.  

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Władysław Zegadło podkreślił, że intencją tej 

uchwały jest pokazanie zdecydowanego sprzeciwu wobec wszystkim wariantom, które 

zakładają przebieg wschodniej obwodnicy Kielc przez tereny gminy Masłów, szczególnie  

w części zurbanizowanej.  

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato odnosząc się do planu mobilności wyjaśnił, że dokument 

ten zakłada budowę wschodniej obwodnicy Kielc, bez wskazania jej przebiegu. Wszyscy 

zgadzają się z tym, że wschodnia obwodnica Kielc jest potrzebna i powinna powstać. Problem 

jest taki, że przebieg tej obwodnicy powinien być zaplanowany w taki sposób, by nie ingerował 

z tereny zabudowane. Takie koncepcje również były wskazywane.  

Brak kolejnych zgłoszeń do dyskusji.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Wojciech Haba, Małgorzata 

Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, 

Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

NIEOBECNI (2) 

Ryszard Jan Filipowicz, Bernarda Komorowska 
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Uchwała nr LXV/667/2023 w sprawie wyrażenia sprzeciwu wobec propozycji przebiegu 

wschodniej obwodnicy Kielc została podjęta. 

 

8. Informacje i ogłoszenia 

Radna Małgorzata Kozubek zaprosiła wszystkich do udziału w I w I Mikołajkowym Turnieju 

Piłki Ręcznej o Puchar Wójta Gminy Masłów i Prezesa SPR „Szóstka Masłów" w dniu 5 

grudnia w godzinach 12-16 w hali sportowej w Mąchocicach – Scholasterii.  

Sekretarz Gminy Masłów Zbigniew Zagdański poinformował, że 30 października br. Gmina 

Masłów zawarła umowę z Wojewódzkim Funduszem Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej na kolejną formę pomocy mieszkańcom, którzy chcą przeprowadzić 

termomodernizację budynków mieszkalnych. Sekretarz Gminy przedstawił szczegóły 

informacji i zwrócił się do radnych i sołtysów o współpracę w tym zakresie i dotarcie do 

mieszkańców, którzy chcą skorzystać z tej formy pomocy.   

Radny Tomasz Ksel przekazał informację dotyczącą rabatów dla mieszkańców gminy na 

działania komercyjne świadczone przez Centrum Medycznego Zdrowie, w ramach 

podpisanego porozumienia. Ponieważ krążyły różne informacje w tym zakresie, radny 

przekazał, że mieszkańcy gminy mogą skorzystać z preferencyjnych warunków do końca 

października 2025 roku. 

Radny Ryszard Piotr Szymczuch zwrócił się do Sekretarza z pytaniem szczegółowym 

dotyczącym finansowania termomodernizacji. 

W odpowiedzi Sekretarz Gminy Masłów wyjaśnił szczegóły dofinansowania w wysokości 60% 

kosztów netto przedsięwzięcia albo 90% kosztów netto przedsięwzięcia oraz przedstawił 

możliwości niskooprocentowanej pożyczki lub refundacji zadania. Pracownik gminy pomoże 

te wszystkie kwestie proceduralne przeprowadzić. 

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato poinformował o ewentualnej konieczności zwołania sesji 

nadzwyczajnej w związku z otwarciem ofert na jednym z zadań. Jest to sygnał, ponieważ temat 

będzie jeszcze analizowany wobec czego informację będziemy na bieżąco przekazywać. Wójt 

gminy przypomniał również, że 5 grudnia upływa termin konsultacji w sprawie wschodniej 

obwodnicy Kielc i zachęcił do składania wniosków w tej sprawie. 

Brak kolejnych głosów w tym punkcie. 

 

9. Zakończenie obrad 

W związku z wyczerpaniem tematyki obrad Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr 

Władysław Zegadło podziękował za udział w LXV sesji Rady Gminy Masłów i zamknął 

obrady.  

  

Przewodniczący Rady Gminy Masłów 

Piotr Zegadło   

 

Przygotował(a): Joanna Synak 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


